
 

ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

      održane  dana 4.4.2023. godine s početkom u 16.30  sati u prostoriji  škole. 

Na sjednici prisutni: Gordana Fileš, ravnateljica,  Mladen Delić, član ŠO, Ante Žderić, član ŠO, 

Sonja Pavlić član ŠO, Martina Malogorski Jurjević član ŠO, Sandra Tomljenović član ŠO, 

Silvana Mrazović član ŠO,  Danijela Marković, zapisničar. 

Odsutni: Nevenka Pokos 

Sjednicu Školskog odbora otvorila je ravnateljica, ispričala je Nevenku Pokos predsjednicu ŠO 

koja je službeno odsutna radi nacionalnih ispita te je pozdravila sve prisutne. Nakon što je 

utvrđena natpolovična većina  predložen je  sljedeći 

Dnevni red sjednice  

1. Usvajanje  Zapisnika sa 1. sjednice  Školskog  odbora   

2. Izvješće o izvršenju financijskog plana za 2022. godinu za OŠ Dobriše Cesarića 

3. Eksperimentalni program – Osnovna škola kao cjelodnevna škola 

4. Razno 

Dnevni red je usvojen. 

Ad.1.) Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 1. sjednice ŠO održane 

21.2.2023. godine. 

Ad.2.) Ravnateljica je prezentirala Godišnji financijski izvještaj za 2022. godinu. Godišnji 

financijski izvještaj za 2022. godinu je jednoglasno usvojen. 

Ad.3.) Ravnateljica je izvijestila nazočne kako je u MZO održan sastanak na kojem se 

prezentirao eksperimentalni program - Osnovna škola kao cjelodnevna škola. U 

eksperimentalnoj fazi sudjelovat će 50 škola. Prema danim informacijama OŠ Dobriše Cesarića 

nema potrebne prostorne uvjete za eksperimentalni Program, ali je dogovoreno da će učiteljsko 

vijeće i svi djelatnici škole voditi rasprave te se detaljno informirati o Programu. 25.4.2023. 

održat će se UV na kojemu će jedna od točaka biti tema: Cjelodnevna škola – eksperimentalna 

faza, a i provest će se anonimna anketa djelatnika škole te će oni odlučiti hoće li se škola 

kandidirati na javni Poziv za eksperimentalnu provedbu. Ukoliko će se pozitivno izjasniti 2/3 

djelatnika, škola će se prijaviti – uz prethodnu suglasnost Školskog odbora. 

Ad.4.) Sandra Tomljenović je uputila prigovor zbog nedavno postavljenih reflektora na 

školskoj zgradi, a  koji smetaju građanima u susjedstvu Škole, prigovor je zaprimljen te će se 

napraviti sve kako bi se prigušilo svjetlo. 

Sjednica ŠO završila je  u 17:30  sati. 

 



Predsjednica ŠO                                                                                                          Zapisničar  

 

Nevenka Pokos,prof.                                                                                            Danijela Marković 
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